
                                                                                                 

Vragen vanuit de raad aan het college:

A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of 
commissievergadering

C. Technische vragen 

Categorie: C

Onderwerp: raadsvoorstel Z/21/1019754 RES 1.0

Naam en fractie: Twan Vreman / Wim Snelders VVD Zevenaar

Datum indienen: 05 mei 2021

Afdeling: ……….. (door organisatie in te vullen)

Contactpersoon: …………… (door organisatie in te vullen)

Inleiding/Aanleiding:
RES 1.0 Raadsvoorstel Z/21/386341

Vraag/Vragen:

1. Er wordt aangegeven bij de ruimtelijke afspraken geen ontwikkeling buiten de regionale 
zoekgebieden met uitzondering van pijplijnprojecten. 
Wat zijn pijplijnprojecten ?
Pijplijnprojecten zijn projecten waarvoor de voorbereiding is gestart maar nog niet zijn 
gerealiseerd.

Zijn er binnen de gemeente Zevenaar Pijplijnprojecten ?
De 4 projecten voor zonnevelden zijn pijplijnprojecten. De voorbereiding voor deze 
projecten is in gang gezet. 

Waar zijn deze anders dan in de Gemeente Zevenaar opgenomen ?
Over welke pijplijnprojecten hebben wij het dan ?
Dat is niet precies bekend. In het kader van de RES is het van belang dat projecten die in 
een gevorderd stadium van voorbereiding zijn doorgang kunnen vinden voor lokale 
besluitvorming, ook als deze projecten niet (geheel) voldoen aan de criteria van de RES. 
Dit is een vorm van overgangsrecht. Deze projecten zijn via het monitorsysteem van de 
RES bij de RES-organisatie bekend.



                                                                                                 

2. De gemeente Zevenaar zal zich vooralsnog richten op 4 lopende projecten voor 
zonneparken.
Welke 4 lopende projecten heeft Zevenaar hiervoor op het oog ?
Dit zijn 4 projecten die geselecteerd zijn op basis van het Afwegingskader zon- en wind. 
Het betreft Oude Steeg, Bijvanck, Eltenseweg en Emmerichseweg

3. Regionale energiestrategie Arnhem Nijmegen zet ook in op het gebruik van restwarmte.
Waarom zet de gemeente Zevenaar hier ook niet voor in ?
Mogelijkheden zijn er door bv gebruik te maken van de restwarmte steenfabriek Spijk e.d.
Dit zou een mooie combinatie zijn met de reeds aanwezige zonnepanelen op de diverse 
daken van de panden aan de Spijksedijk, en de restwarmte van de steenovens.
Dit heeft zou verder geen landschappelijke aantasting zijn en heeft voldoende draagvlak 
bij burgers.
Gemeente Zevenaar zet zich ook in voor restwarmte, we zijn betrokken bij het 
warmtecluster AVR, samen met de gemeenten Arnhem, Duiven, Westervoort en Rheden.
Verder volgen en stimuleren we verschillende initiatieven van ondernemers, ook op het 
Gelderseiland waar warmte ook een aspect bij is.


